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Abstract (en)
[origin: WO9302334A1] In the sub-calibre projectile proposed, the discarding cap (10) is made up of segments (11) whose bases (14) are secured
between a pressure plate (15) and a pressure piece (18). In order to ensure that all the sabot segments (11) fall away reliably and precisely, the front
end of each segment (11) has two surfaces (40, 41) inclined at an angle to each other in the shape of a roof to form a head (42).

Abstract (fr)
Dans un projectile sous-calibré, une coiffe détachable (10) est constituée de segments (11) dont les bases (14) sont fixées entre une plaque de
pression (15) et un élément de pression (18). Pour assurer un détachement fiable et précis de tous les segments (11), le bout avant de chaque
segment (11) présente deux surfaces (40, 41) inclinées I'une par rapport a l'autre, en forme de toit, (40, 41) et constituant une téte (42).
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